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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-4 
Rijeka, 19. veljače 2024. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 10. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

10. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 19. veljače 2024. godine (ponedjeljak) u 17:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Zametska 6. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Dražen Mataja, član VMO 
 Biserka Perman, članica VMO 
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Ćenan Beljulji- član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Priprema uz programsku aktivnost Dan žena 
2. Dopisi građana 
3. Razno 

 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje zapisnika s 9. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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AD 1 Priprema uz  programsku aktivnost Dan MO  
 
Predsjednik Vijeća, Robert Forempoher obavijestio je članove o zajedničkom angažmanu Vijeća MO 
Sveti Nikola I Vijeća susjednog  MO Turnić. Također je predočio  pristigle ponude za glazbeni nastup. 
Utvrđivalo se vrijeme i obim aktivnosti .(likovna radionica. igrokaz ili izložba slika), te način 
informiranja građana (pozivi). Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeći: 
 
Zaključak: Prisutni članovi vijeća jednoglasno su se složili sa slijedećim hodogramom 
aktivnosti : 
-odabran je trio SWING –dostavili su ponudu s najpovoljnijom cijenom 
-datum održavanja aktivnosti 7. ožujka 2024. godine s početkom u 18:00 sati  
-ukoliko se složi Vijeće MO Turnić kontaktirao bi se Voditelj Kazališne grupe Siniša Posarić 
radi izvedbe igrokaza ili prigodne predstave umjesto likovne izložbe 
-ukoliko se skupi dovoljan broj zainteresiranih održala bi se i likovna radionica 
-poklonile bi se ruže svim sudionicama te slatki poklon ukoliko bude raspoloživih sredstava 
-nakon podjele poklona održala bi se glazbena večer sa skromnom zakuskom 
-pozivnice se ne bi posebno slale nego bi se događaji objavili na Radio Rijeci, u Novom Listu 
i na web stranicama Grada, odnosno Mjesnih odbora Turnić i Sveti Nikola 
- plakati bi se postavili nekoliko dana prije programa na oglasnim panoima i članovi Vijeće 
koji to žele bi ih postavili oko mjesta stanovanja 
 
 
 
AD 2 Dopisi građana i odgovori na upite sa 9. Sjednice Vijeća MO Sveti Nikola 
 
 

 Mjesni odbor je zaprimio odgovor na upit stanara od Rijeka-plusa u vezi postave 
usporivača prometa u Crnčićevoj ulici od kućnih brojeva 1-9 radi nepoštivanja ograničenja 
brzine tim dijelom ulice, te u odgovoru stoji slijedeće: „...postaviti će se mjerač brzine 
(brojač prometa) kako bi se dobili egzaktni podaci i stvarno stanje prometnog opterećenja, 
odnosno brzine kretanja vozila...Ukoliko predmetni podaci dokažu opravdanost postavljanja 
usporivača prometa, ići će se u daljnju razradu projektne dokumentacije kojom se započinje 
sa brojanjem prometnog opterećenja kao priprema za postavu uspornika...“ 

Zaključak: Prisutni članovi vijeća primili su informaciju na znanje, te jednoglasno odlučili da 
se u aktivnostima za postavu usporivača ustraje u svakom pogledu 

 
 Prijava stranke -problematika (ne) održavanja neuređenih vrtova i prolaza do objekta na 

adresi Karasova 26 je prijavljivana od strane Mjesnog odbora, kontinuirano od 2022. godine  
komunalnim službama, ali nema pomaka. Vijeće je nakon kraće rasprave donijelo slijedeći:  

Zaključak: Ponovno uputiti požurnicu svim službama 

 Prijava stranke o nemogućnosti prolaza vozila KD Čistoća ulicom Ivana Luppisa.kod brojeva 
7, odnosno 8 Vijeće je zatražilo mišljenje stručnih službi Rijeka-plusa , i dobilo suglasnost za 
postavu stupića. Vijeće je uvrstilo zahvat na listu prioriteta za obradu za 2024. godinu, 
međutim je zahtjev odbijen i upućeno je Vijeće (i građani) da se obraćaju prometnom 
redarstvu radi nepropisnog parkiranja vozila. Vijeće donosi slijedeći: 

Zaključak: Ponovno se obratiti Rijeka-plusu da se postavi ogledalo sjeverno od 
kućnog broja 7 u ulici Ivana Luppisa i time osigurati preglednost u zavoju kod broja 8 
južno u istoimenoj ulici  

 Prijedlog stanara ulice Antuna Kosića Rika 6 (sa područja MO Turnić) da se izgradi spojna 
cesta ulice Antuna Kosića Rika sa Ivekovićevom ulicom i time rastereti prilaz kako stambenim 
zgradama, tako i dječjem vrtiću 
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Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog, te odlučilo da će se daljnje 
aktivnosti provoditi u suradnji s MO Turnić jer se ulica Antuna Kosića Rika proteže 
dijelom u oba mjesna odbora.  

 Upit stanara Zametske ulice u vezi opasnosti kod pješačkog prijelaza i autobusnog stajališta 
u Zametskoj ulici kod kućnog broja 62 južno, te prijava kvara na semaforskim lanternama. 
Stranka također predlaže izgradnju dodatne prometne trake za desne skretače iz smjera 
grada kod raskrižja Kaufland  

Zaključak: Uputiti nadležnoj službi da se sanira kvar na semaforskim lanternama, te 
još jednom uputiti zahtjev prema Rijeka-plusu da razmotri postavu LED markera ili 
treptača na pješački prijelaz Zametska 62 južno. Vijeće ne podržava zahtjev za 
izgradnjom dodatnog prometnog raka jer se isti ne može financirati sredstvima 
prioriteta mjesnog odbora već spada u razvojne zahvate većih financijskih vrijednosti 

 Upit stanara Crnčićeve 5 u vezi smjera ulaza na dvoetažno parkiralište Crnčićeva ulica te 
naplate parkiranja na istome. Nakon kraće rasprave Vijeće je donijelo jednoglasno slijedeći: 

Zaključak: Odgovoriti stranci da se ne uvodi naplata , niti to Vijeće potencira, a izrada 
rješenje novog smjera ulaza je u tijeku kod Rijeka-plusa te se još uvijek ne zna sadržaj 
rješenja i prometno-građevinski projekt nije dat na uvid Vijeću 

 

 Upit stranke u vezi vraćanja posuda za otpad na staru lokaciju u Crnčićevoj ulici brojevi od 
4-12, te prijava nepreglednosti vertikalne prometne signalizacije u vezi jednosmjernog 
prometovanja tim dijelom Crnčićeve 

Zaključak: Premještaj posuda za otpad nije u planu radi vrlo skorog uklanjanja istih, 
te prelazak na novi način skupljanja komunalnog otpada. U vezi prometne signalizacije 
Vijeće podržava primjedbu stranke te se jednoglasno odlučuje uputiti dopis stranke 
Rijeka-plusu na očitovanje i postupanje 

 

 Od strane Upravnog djela za komunalni sustav i promet zaprimljena je zamolba da se zahtjev 
stanarke iz Hegedušićeve ulice kojim se traži postava dodatnih sprava za „agiliti“ sport u 
postojećem Parku za pse zapadno od kućnih brojeva 23 i 25 u spomenutoj ulici 

Zaključak: Uputiti odgovor nadležnom Upravnom odjelu da se stranka uputi u 
proceduru zaprimanja zahtjeva malih komunalnih akcija koja započinje u travnju 
tekuće godine za iduću godinu 

 Zahtjev stranke iz ulice Ivana Luppisa 7 da se na južnom parkiralištu na jednom od obilježenih 
parkirnih mjesta iscrta „X“ oznaka kako bi bio moguć pristup na novouređenu stazu 
(ugrađene su betonskih travne rešetke u zelenoj površini) s parkirališta prema ulazima s 
južne strane. 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. Odlučeno je također da se zatraži 
od Rijeka-plus- a da se oznaka iscrta sredstvima redovnog održavanja 

 Zahtjev stanara Medovićeve 1 da se proširi parkiralište na površinu zelenog pojasa uz 
bukobran sjeverno od ulaza u stambenu građevinu Medovićeva 1,3 i 5. 

Zaključak: Vijeće je podržalo zahtjev i nakon rasprave jednoglasno odlučilo poslati 
upit Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet prihvaćaju li prijedlog stanara radi 
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daljnjih aktivnosti Vijeća po tom pitanju, a obzirom da je nedostatak parkirališnog 
prostora evidentan na cijelom prostoru Mjesnog odbora Sveti Nikola 

 Zahtjev stanara Hegedušićeve ulice kojim se upozorava na loše stanje kolnika i pogoršano 
stanje uslijed prekopa tijekom izgradnje novog toplovoda sa zamolbom da se zatraži u 
cijelosti asfaltiranje kolnika nakon dovršetka radova. 

Zaključak: Vijeće je podržalo zahtjev i nakon rasprave jednoglasno odlučilo poslati 
upit Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet, Odsjeku za komunalno redarstvo 
u čijoj je nadležnosti nadzor nad stanjem kolnika po dovršetku sanacije prekopa. 

 

AD 3 Razno 
 

 Član Vijeća g. Nenad Srdoč , a što je jednoglasno podržalo Vijeće, zatražio je na prošloj 
sjednici da se nadležnim službama (Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet, Rijeka 
–plusu, i KD Čistoća) uputi zahtjev za dostavu dinamičkog plana realizacije prioriteta 
usvojenih za 2024. godinu. Također i izvješće o realizaciji radova koji su usvojeni za 2023. 
godinu obzirom da ista ne teče zadovoljavajuće, odnosno prespora je, i to se kontinuirano 
ponavlja iz godine u godinu. Mjesni odbor zaprimio je odgovor nadležnog Upravnog odjela u 
vezi dostave dinamičkog plana realizacije prioriteta usvojenih za 2023. godine i za 2024. 
godinu u kome se navode datumi realizacije neizvršenih prioriteta iz 2023. godine, ali ne i za 
2024. s obrazloženjem da kako je navedeno: “...Za zahvate Rijeka plusa i komunalnih 
prioriteta za 2024 g. planira se u prvoj polovici ove godine izrada elaborata a nakon dobivenih 
suglasnosti u drugoj polovici godine i realizacija radova po zahvatima. Dinamički plan radova 
za 2024. koje ugovaramo s Čistoćom ne možemo dostaviti jer je sve još u procesu javne 
nabave.“ 
Zaključak: Nakon duže rasprave jednoglasno je zatraženo da se uputi dopis Upravnom 
odjelu za komunalni sustav i promet, KD Čistoća, te Rijeka-plus –u kojim se ODBIJA 
DALJNJA AKTIVNOST VIJEĆA NA ZAPRIMANJU I OBRADI PRIORITETA ZA 2025. 
GODINU DOK SE NE DOVRŠE SVI PRIORITETI USVOJENI ZA 2024. GODINU. Također 
se navodi da se o lošoj realizaciji i odluci Vijeća obavijesti i Gradsko Vijeće grada 
Rijeke. 
 

 Mjesnom odboru se je obratila građanka sa zamolbom za podršku i posredovanje nakon 
odluke Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo da ukine jednu od ambulanti u Domu zdravlja 
Turnić koju je vodio dr. Filipović. 

Zaključak: Vijeće podržava napore građana da se vrati liječnik opće prakse u 
ambulantu, te će se uputiti dopis u tom smislu Hrvatskom zavodu za javno zdravstvo, 
Primorsko-goranske županije. 

 

Sjednica je završila u 19:30 sati.   

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (4)stranice. 

 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
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Višnja Mohorovičić Robert Forempoher 
 


